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ΕΡΩΤΗΣΗ 
Προς: 
 

 την Υπουργό Παιδείας & Θρησκευμάτων 
 
 
Θέμα: «Παροχή για εφέτος μεταβατικής περιόδου σχετικά με τις αιτήσεις 
μετεγγραφής των φοιτητών και φοιτητριών που εισήχθησαν το 2019 ή 
παλαιότερα και είχαν υποβάλλει αίτηση μετεγγραφής το 2019» 
 

Οι φοιτητές και οι φοιτήτριες που εισήχθησαν σε ΑΕΙ το 2019 ή παλαιότερα και 
μπορούν και εφέτος να υποβάλλουν αίτημα μετεγγραφής για κοινωνικούς και 
οικονομικούς λόγους κατά το έτος που επέτυχαν και στη συμπλήρωση τότε των 
μηχανογραφικών τους επέλεξαν σχολές και τμήματα έχοντας γνώση ενός 
συγκεκριμένου πλαισίου μετεγγραφής που ίσχυσε και κατά το 2019. 
 
Έκτοτε, έχουν μεσολαβήσει δύο κύματα πανδημίας COVID-19 και οι ανάγκες 
μετεγγραφής για πολλούς φοιτητές και πολλές φοιτήτριες μπορεί να είναι πλέον 
εξαιρετικά κρίσιμης σημασίας για λόγους οικονομικούς, κοινωνικούς και υγείας.  
 
Όμως, εφέτος υφίσταται ένα διαφορετικό πλαίσιο μετεγγραφών που δεν ίσχυε το 
2019 όταν επίσης είχαν υποβάλλει αίτηση μετεγγραφής. 
 
Λαμβανομένων υπόψη των έκτακτων συνθηκών και με δεδομένη την κοινωνική 
ευαισθησία της κυβέρνησης, θα μπορούσε να δοθεί μόνο για εφέτος μεταβατική 
περίοδος της εφαρμογής του νέου νομοθετικού πλαισίου για το θέμα των 
μετεγγραφών για εκείνους τους φοιτητές και εκείνες τις φοιτήτριες που είχαν 
επιτύχει την είσοδό τους σε ΑΕΙ έως και το 2019 και παράλληλα το 2019 υπέβαλλαν 
αίτηση μετεγγραφής.  
 
Συγκεκριμένα, να θεσπιστεί δικαίωμα επιλογής σχετικό με το αν επιθυμούν το 
αίτημά τους να κριθεί με τα ισχύοντα το 2019 ή τα ισχύοντα το 2020.  
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Με βάση τα παραπάνω ερωτάται η κυρία Υπουργός: 

Προτίθεται να προβεί σε ρύθμιση ώστε να υπάρξει για εφέτος μεταβατική περίοδος 
για όσους και όσες εισήχθησαν σε ΑΕΙ έως και το 2019 και παράλληλα το 2019 
υπέβαλλαν αίτηση μετεγγραφής στην οποία να προβλέπεται ότι δύνανται να 
επιλέξουν αν επιθυμούν το αίτημά τους να κριθεί με τα ισχύοντα το 2019 ή τα 
ισχύοντα το 2020; 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

Ιωάννης Καλλιάνος 

 




